



# နိုင်ငံတကာ ကွန်မြူနတီကျောင်း ကံစမ်းမဲနှင့် ကျောင်းအပ်နှံမှုဆိုင်ရာ အမေးများသော မေးခွန်းများ 2022-2023

**မေး-** 2022-2023 ပညာသင်နှစ်အတွက် မည်သည့်အချိန်တွင် လျှောက်လွှာတင်နိုင်ပါသနည်း။  
ဖြေ- ဇန်နဝါရီလ 1 ရက်၊ 2022 တွင် အွန်လိုင်းမှ လျှောက်လွှာအသစ်များကို စတင်လက်ခံပါမည်။

**မေး-** ICS ကို လျှောက်ထားရန် သတ်မှတ်ချက်ရှိပါသလား။  
ဖြေ- ရှိပါသည်။ တစ်ခုတည်းသော သတ်မှတ်ချက်မှာ DeKalb ကောင်တီတွင် သင်နေထိုင်ရန်သာ ဖြစ်သည်။ သင်၏ အခြေအနေကို ခရိုင်ဝက်ဘ်ဆိုက် [ဤနေရာ](#) မှ တစ်ဆင့် စစ်ဆေးနိုင်ပါသည်။

**မေး-** လျှောက်လွှာဆီသို့ ကျွန်ုပ်မည်ကဲ့သို့ ရောက်ရှိနိုင်သနည်း။  
ဖြေ- ICS ဝက်ဘ်ဆိုက် [ဤနေရာ](#) သို့ သွားရောက်၍ ကျောင်းအမည်နှင့် အမှတ်တံဆိပ်အောက်ရှိ တက်ဘ်များကို ရှာဖွေကာ **ကျောင်းအပ်နှံရန် တက်ဘ်** (ဝဲဘက်မှ 3 နေရာမြောက်) ကို ရွေးချယ်ပြီး ပေါ်လာသော စာသားအတိုင်း “လျှောက်ထားရန် ဤနေရာကိုနှိပ်ပါ” ခလုတ်ကို နှိပ်ပြီးနောက် လျှောက်ထားရန် Lotterease ([lotterease.com](#)) မှ တစ်ဆင့် အကောင့်ဖွင့်ရန် လိုအပ်ပါမည်။

**မေး-** သူငယ်တန်းစတင် တက်ရောက်ရန် ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် အသက်မည်မျှရှိရမည်နည်း။  
ဖြေ- သူငယ်တန်းတက်ရောက်မည့် ကလေးအားလုံးသည် စက်တင်ဘာ 1 ရက်နေ့မတိုင်မီ သို့မဟုတ် ထိုနေ့တွင် 5 နှစ်ပြည့်ရမည်ဖြစ်ကာ ပထမတန်းတက်ရောက်မည့် ကလေးအားလုံးသည် စက်တင်ဘာ 1 ရက်နေ့မတိုင်မီ သို့မဟုတ် ထိုနေ့တွင် 6 နှစ်ပြည့်ရပါမည်။

**မေး-** ယခင်က ကျွန်ုပ်တွင် Lotterease မှ တစ်ဆင့် အကောင့်ရှိထားပါက အကောင့်သစ်ဖွင့်ရန် လိုအပ်ပါသလား။  
ဖြေ- မလိုအပ်ပါ။ ယခင်က သင့်တွင် အကောင့်ရှိထားပါက ထိုအကောင့်ကို သင်ဆက်လက်အသုံးပြုနိုင်ဆဲဖြစ်သည်။

**မေး-** ကျွန်ုပ်တွင် ကလေးတစ်ဦးထက်ပိုရှိပါက ကလေးတစ်ဦးချင်းအတွက် လျှောက်ထားရမည်လား။  
ဖြေ- ဟုတ်ပါသည်။ သင့်တွင် ကလေးတစ်ဦးထက်ပိုရှိပါက ကလေးတစ်ဦးချင်းအတွက် လျှောက်လွှာကို သီးသန့်စီ သင်ဖြည့်စွက်ရပါမည်။

**မေး-** လျှောက်လွှာဖြည့်သွင်းရာတွင် ကျွန်ုပ်အကူအညီ ရရှိနိုင်ပါသလား။  
*ဖြေ-* ရရှိနိုင်ပါသည်။ အကူအညီ သို့မဟုတ် ဘာသာပြန်ဆိုခြင်း ဝန်ဆောင်မှုများကို သင်လိုအပ်ပါက ကျောင်းသို့ သင်လာရောက်နိုင်ရန်အတွက် စီစဉ်ပေးရန် ကျောင်းကို ဆက်သွယ်ပြီး အကူအညီရယူပါ။

**မေး-** ကျွန်ုပ်သည် ကွန်ပျူတာသုံးစွဲနိုင်ခြင်း မရှိပါက ICS ကို လျှောက်ထားနိုင်ပါသလား။  
*ဖြေ-* လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ သင့်တွင် ကွန်ပျူတာ မရှိပါက ကျောင်းသို့လာရောက်၍ ကွန်ပျူတာ သုံးစွဲရန်အချိန်အား စီစဉ်ပေးရန် ကျောင်းကို ဖုန်းခေါ် နိုင်ပါသည်။

**မေး-** ကျွန်ုပ် မည်မျှမြန်မြန် လျှောက်ထားနိုင်ပါသနည်း။  
*ဖြေ-* ဇန်နဝါရီလ 1 ရက်၊ 2022 စနေနေ့တွင် လျှောက်လွှာများ စတင်တင်သွင်းနိုင်ပါသည်။

**မေး-** ယမန်နှစ်က လျှောက်ထားခဲ့ပါက ယခုနှစ်တွင် ထပ်မံလျှောက်ထားရန် လိုအပ်ပါသလား။  
*ဖြေ-* လိုအပ်ပါသည်။ ဝင်ခွင့်အတွက် ထည့်သွင်းစဉ်းစားခံလိုပါက နှစ်စဉ် ဝင်ခွင့်အတွက် လျှောက်ထားရပါမည်။ စောင့်ဆိုင်းစာရင်းသည် တစ်နှစ်ပြီးတစ်နှစ် ဆက်သွယ်မသွားပါ။

**မေး-** ကံစမ်းမဲတစ်စောင်ထက်ပိုပြီး လျှောက်ထားနိုင်ပါသလား။  
*ဖြေ-* မလျှောက်ထားနိုင်ပါ။ လာမည့်စာသင်နှစ်တွင် သင့်ကလေးတက်ရောက်မည့် အတန်း၏ ကံစမ်းမဲအတွက်သာ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

**မေး-** ကျွန်ုပ်တွင် အမြွှာရှိပါက လျှောက်လွှာနှစ်စောင် တင်သွင်းရပါမည်လား။  
*ဖြေ-* ဟုတ်ပါသည်။ သင့်တွင် အမြွှာရှိပါက ကျောင်းသားတစ်ဦးစီအတွက် သီးသန့်လျှောက်လွှာတစ်စောင်စီ တင်သွင်းရပါမည်။

**မေး-** ကျွန်ုပ်သည် Dekalb ကောင်တီတွင် မနေထိုင်သော်လည်း ကျောင်းမဖွင့်မီ Dekalb သို့ ရွှေ့ပြောင်းမည်ဆိုပါက လျှောက်ထား၍ရပါသလား။  
*ဖြေ-* မရပါ။ ကံစမ်းမဲအတွက် ထည့်သွင်းစဉ်းစားခံရန်အတွက်ပင် သင်သည် DeKalb ကောင်တီတွင် နေထိုင်ရပါမည်။

**မေး-** ကျွန်ုပ်သည် Dekalb ကောင်တီကျောင်းများတွင် အလုပ်လုပ်ပါက ဦးစားပေးထည့်သွင်းစဉ်းစားပေးပါမည်လား။  
*ဖြေ-* မပေးပါ။ ကျောင်းသားသည် လက်ရှိ ICS ကျောင်းသား၏ မောင်နှမ၊ ဝန်ထမ်း (သို့) ဘုတ်အဖွဲ့ဝင်၏ ကလေးဖြစ်နေလျှင်သာ ဦးစားပေးထည့်သွင်းစဉ်းစားခံရပါမည်။

**မေး-** နောက်တစ်ကြိမ်ကံစမ်းမဲနှိုက်ခြင်းကို မည်သည့်အချိန်တွင် ပြုလုပ်မည်နည်း။  
*ဖြေ-* ကံစမ်းမဲနှိုက်ခြင်းကို ဖေဖော်ဝါရီလ 22 ရက်၊ 2022 အင်္ဂါနေ့ညနေ 4 နာရီတွင် ပြုလုပ်ပါမည်။

**မေး-** မည်သည့်နေရာတွင် ကံစမ်းမဲနှိုက်ခြင်းကို ပြုလုပ်မည်နည်း။  
*ဖြေ-* ကံစမ်းမဲနှိုက်ခြင်းကို အွန်လိုင်းမှပြုလုပ်ပါမည်။ အသေးစိတ်အချက်အလက် အတိအကျကို မဲနှိုက်ရက်နှင့် နီးလျှင် ဖော်ပြပေးပါမည်။

**မေး-** ကံစမ်းမဲနှိုက်ခြင်းကို မည်သည့်အချိန်တွင် ပိတ်ပါမည်နည်း။  
*ဖြေ-* ကံစမ်းမဲနှိုက်ခြင်းကို ဖေဖော်ဝါရီလ 17 ရက်၊ 2022 ကြာသပတေးနေ့ညသန်းခေါင်၌ ပိတ်သိမ်းပါမည်။

**မေး-** ကံစမ်းမဲကို ကျွန်ုပ်လွှဲချော်သွားပါက မည်သို့ဖြစ်မည်နည်း။  
*ဖြေ-* မဲပေါက်သူများအားလုံးပြီးနောက် သင့်ကလေးကို စောင့်ဆိုင်းစာရင်းထဲတွင် ထည့်သွင်းပေးပါမည်။ သင်၏ အီလက်ထရောနစ် လျှောက်လွှာတင်သွင်းသည့် ရက်စွဲနှင့် အချိန်ပေါ်မူတည်၍ သင့်ကို စောင့်ဆိုင်းစာရင်းထဲ ထည့်သွင်းပေးပါမည်။

**မေး-** ကံစမ်းမဲမှတစ်ဆင့် ကျွန်ုပ်၏ကလေး ရွေးချယ်ခံရပါက ကျွန်ုပ်မည်ကဲ့သို့ သိရှိမည်နည်း။  
*ဖြေ-* သင့်လျှောက်လွှာဖြင့် တင်သွင်းထားသည့် လိပ်စာသို့ လိပ်မူပေးပို့သည့် အီးမေးလ်ကို သင် လက်ခံရရှိပါမည်။ ဤအီးမေးလ်က သင် မည်သို့လက်ခံရမည် သို့မဟုတ် ငြင်းပယ်ရမည်ကို ညွှန်ကြားပြသပါမည်။ သင့်ကလေးကို တရားဝင်စာရင်းသွင်းရန် နောက်အဆင့်များနှင့်ပတ်သက်သည့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကိုလည်း သင်လက်ခံရရှိပါမည်။

**မေး-** ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် ကံစမ်းမဲနှိုက်ရာတွင် ရွေးချယ်ခံရပါက မည်သို့ဖြစ်မည်နည်း။  
*ဖြေ-* အမှန်တကယ် ကံစမ်းမဲရွေးချယ်မှုပြီးနောက်တွင် ၎င်းတို့ကျရောက်သည့် အစဉ်အရ သင့်ကလေးကို စောင့်ဆိုင်းစာရင်းထဲသို့ ထည့်သွင်းပေးပါမည်။ စောင့်ဆိုင်းစာရင်းရှေ့တိုးသွားသည်နှင့်အမျှ စနစ်သည် သင်၏စောင့်ဆိုင်းစာရင်း အခြေအနေအကြောင်း သင့်အား အသိပေးနေပါမည်။

**မေး-** ICS တွင် မူကြိုနှင့် အလယ်တန်းကျောင်းအတွက်ရော အတန်းများရှိပါသလား။  
*ဖြေ-* ICS သည် သူငယ်တန်းမှ 5 တန်းအထိ ဝန်ဆောင်မှုပေးပါသည်။

**မေး-** ICS တွင် လေ့လာရေးခရီးများ သို့မဟုတ် ကျောင်းလေ့လာကြည့်ရှုမှု အစီအစဉ်များရှိပါမည်လား။  
ဖြေ- ရှိပါသည်။ ICS တွင် အောက်ပါရက်စွဲများ၌ ကျောင်းလေ့လာကြည့်ရှုမှု အစီအစဉ်များ ရှိပါမည်- **ဇန်နဝါရီလ 11 ရက်၊ 2022 အင်္ဂါနေ့ နေ့လည် 2 နာရီ၊ ဖေဖော်ဝါရီလ 3 ရက်၊ 2022 ကြာသပတေးနေ့ ညနေ 6 နာရီနှင့် ဖေဖော်ဝါရီလ 12 ရက်၊ 2022 စနေနေ့ မနက် 10 နာရီ။** ကျောင်းလေ့လာကြည့်ရှုမှု အစီအစဉ်ကာလအတွင်း လေ့လာရေးခရီးများ ရှိပါမည်။

**မေး-** ICS တွင် တက်ရောက်ရန် ကုန်ကျစရိတ် ရှိပါသလား။  
ဖြေ- မရှိပါ။ ICS ကို တက်ရောက်ရန် မည်သည့်ကုန်ကျစရိတ်မျှမရှိပါ။ ကျွန်ုပ်တို့သည် DeKalb ကောင်တီ၏ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်သည့် အစိုးရကျောင်းဖြစ်ပြီး တက်ရောက်မှုနှင့် ပတ်သက်၍ မည်သည့်အခကြေးငွေမျှမပေးရပါ။